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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Orvosok, nővérek, szakdolgozók munka nélkül Egerben” címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Székely Tamás egészségügyi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön 2008 májusában fogadta az egri Markhot Ferenc kórház, a fenntartó megyei közgyűlés és
a Hospinvest képviselőit. Akkor Ön kijelentette: „Obligon kívül vagyok., nincsen döntési
lehetőségem az ügyben” . Ugyanakkor személyes beszélgetésünk során elmondta : megváltozik
ez a helyzet akkor, ha a Hospinvest ANTSZ engedélyt kap a kórház működtetésére . Reáli s
lehetőség lesz arra, hogy vizsgálják, teljesíti-e a Hospínvest azokat a feltételeket, melyek egy
súlyponti kórház számára kötelezőek és ezt a fenntartóval kötött szerződésben vállalta .
2008. október végén a Hospinvest ANTSZ engedély kapott, november 1 .-től működteti a
kórházat. Mintegy 600 dolgozó orvos, n ővér, egészségügyi szakember munka nélkül maradt ,
ső t a törvényben előirt időben végkielégítését sem kapta meg .

Kérdésem a következ ő: Ellenőrizték, megkapta-e minden dolgozó a neki törvényesen járó
végkielégítést? Tisztelt Miniszter Úr !az Ön felelősége nemcsak a betegek megfelelő ellátására,
hanem az egészségügyi dolgozók élet- és munkaviszonyaira is kiterjed. Hányan maradtak
közülük munka nélkül Egerben ?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . december 18 .

Dr. Nagy Kálmá n
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